

المعتمدة



رؤية ورسالة برنامج البكالوريوس في علوم التمريض

رؤية برنامج البكالوريوس في علوم التمريض: يسعي برنامج البكالوريوس في علوم التمريض أن يكون برنامج رائدا في التعليم التمريضي يتماشى مع المعايير العالمية في تقديم الرعاية الصحية في إطار من القيم الإنسانية والاحترافية.

Vision of Bachelor program in Nursing Science:

The Bachelor program in nursing science seeks to be a pioneering program in nursing education that is in accordance with international standards in providing health care within a framework of human values and professionalism.

رسالة برنامج البكالوريوس في علوم التمريض:

تتمثل رسالة البرنامج في توفير بيئة تعليمية مميزة تدعم الاستقلالية والابتكار وتساهم في تطوير المعارف والمهارات التمريضية اللازمة لممارسة مهنة التمريض بكفاءة عالية وذلك من خلال التدريب العملي المبتكر وتشجيع البحث العلمي وعقد شراكات مع مؤسسات صحية محلية ودولية لتحقيق أهداف التنمية المستدامة.

Mission of Bachelor program in Nursing Science:

The program's mission is to provide a distinctive educational environment that supports independence and innovation and contributes to developing the nursing knowledge and skills that necessary to practice the nursing profession with high efficiency through innovative practical training, encouraging scientific research, and establishing partnerships with local and international health institutions to achieve sustainable development goals.

الأهداف التعليمية لبرنامج بكالوريوس في علوم التمريض:

إعداد ممارسين مؤهلين من خلال تطوير جوة التعليم والتعلم وخلق بينة تعليمية لزيادة القدرة التنافسية للطلاب والخريجون.

- تحفيز الطالب علي استخدام التفكير الناقد ومهارات حل المشكلات لتمكين الطالب من اتخاذ قرارات مبنية على الأدلة العلمية أثناء تقديم الرعاية التمريضية للفرد والأسرة والمجتمع.
- دعم البحث والابتكار من خلال تشجيع الطلاب علي ممارسة البحث العلمي
 والمشاركة في تطوير حلول مبتكرة لتحسين جودة الرعاية الصحية.
- مواكبة تطورات مهنة التمريض من خلال استحداث برامج تعليمية متميزة لمرحلة البكالوريوس لمساعدة الطلاب على التكيف مع التغيرات المستمرة في متطلبات سوق العمل محليا وإقليميا.
- تعزيز القيم المهنية والإنسانية لتقديم رعاية تمريضية قائمة على الاخلاقيات المهنية والعمل بروح التعاون.
- إكساب الطالب مهارات الاتصال الفعال وتمكينه من تطبيقها مع الأقران والافراد
 والمجتمعات والأسر.
- تطوير واستحداث استراتيجيات التدريس والتعلم والقياس والتقويم القائمة علي استخدام التكنولوجيا الحديثة.

Educational aims of bachelor program in nursing science:

- Preparing qualified practitioners through developing the teaching and learning quality and creating an educational environment to increase the competitiveness of students and graduates.
- Motivating the student to use critical thinking and problem-solving skills to enable the student to make decisions based on scientific evidence through providing nursing care to the individual, family, and community.
- Supporting research and innovation by encouraging students to practice scientific research and participate in developing innovative solutions to improve the quality of health care.
- Coping with developments in the nursing profession by creating distinct educational programs for the bachelor's degree to help students adapt to the continuous changes in the requirements of the working market locally and regionally.
- Promoting professional and human values to provide nursing care based on professional ethics and working in a spirit of cooperation.
- Providing the student with effective communication skills and enabling him to apply it with peers, individuals, communities, and families.
- Develop and introduce teaching, learning and evaluation strategies based on using of modern technology.

مدير وحدة الجودة

ا در ما اد/ باسمة ربيع

نانب وحدة الجودق

أ.م.د/ نجلاء فتحى العطار

منسق المعياد

أ م د/ هدية فتحي

يعتمد،،،،،،

عميد الكلية

اد/ مروة مصطفی راغب محمد مصرور مصرور م

